
Interpellációs válasz Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének
2023. június 29-i ülésére

Sorszám. Tárgy.

Csibor Géza

NyI23 .
interpellációs válasz

Döntéshozatal módja.

Egyszerű többség

Tárgyalás módja. Előkészítette:

Nyílt ülés Gál András osztályvezető, Műszaki
Osztály

Tisztelt Képviselő Úr!

Interpellációs kérdés:

A Prágai utca lakói keresték meg azzal kapcsolatban, hogy szükség lenne az utcájuk

kátyúzására.

Válasz:

A kért munka elvégzését kiirtuk a Békési Városfejlesztési és Szolgáltató NKft-nek.

Kérem válaszom elfogadását.

Békés 2023. május 19.

alman Tibor
polgármester



Interpellációs válasz Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének

2023. június 29-i ülésére

Sorszám. Tárgy.

Ba1o Zoltán

37/23 .
interpellációs válasz

Döntéshozatal módja.

Egyszerű többség

____________________________

Tárgyalás módja: Előkészítette:

Nyílt ülés Gál András osztályvezető, Műszaki
Osztály

Tisztelt Képviselő Úr!

Interpellációs kérdés:

A Dobozi úton a Csatárkerti részen ki vannak égve a közvilágítás lámpái. Mivel nem köthető
házszámhoz, ezért a szolgáltatónak hiába lett jelezve, nem csinálja meg. Azt mondják, hogy
nem tudják beazonositani, hogy melyik villanykarón kellene az égőt kicserélni. Hogy lehetne
meghatározni azoknak a villanyoszlopoknak a helyzetét, hogy megoldódjon ez a kérés?

Válasz:

Kérjük, hogy valamelyik útkereszteződéstől számítva azonosítsák be az elektromos oszlopot
(p1. temetői útcsatlakozástól Gerla felé számított 6. elektromos oszlop), amelyen a közvilágítási
fényforrás nem működik.

Kérem válaszom elfogadását.

Békés, 2023.június 23.
7/,-’

Kálmán Tibor
polgármester



Interpellációs válasz Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének
2023. június 29-i ülésére

Sorszám. Tárgy.

Föklesi Mihály

3;T/23 .
interpellációs válasz

Döntéshozatal módja.

Egyszerű többség

Tárgyalás módja. Előkészítette:

Nyílt ülés Gál András osztályvezető, Műszaki
Osztály

Tisztelt Képviselő Úr!

Interpellációs kérdések:

1 . Az ügyeleti rend óta lassan már egy hónap eltelt. Sok pozitív dolgot nem hallott róla,

szeretné, hogy ha a szakemberek beszámolóval készülnének a következő testületi ülésre. Jövő

hónaptól a gyógyszertár is ugyanebbe a csapdába fog kerülni, hogy nem lesz Békés városában.

A második héten hatvan gyereket kellet a békésesabai ügyeleten ellátni, nem békési, hanem
körzeti szinten. Az ott lévő orvos azt mondta, hogy ez volt neki az első és utolsó ügyeleti napja,

amit bevállalt. Helyi szinten kell-e valamiben gondolkozni, hogy kell-e tovább lépni az ügyeleti

rendszerben vagy sem? Erről beszámolót szeretne. Látszik, hogy a házi orvosi szolgálatban sem

ért mindenki egyet ezzel a rendelettel, és a hozzáállás is ennek megfelelően egyeseknek

túlterhelés lesz, másoknak kevésbé.

2. Földvár bölcsőde meg a Református Óvoda környékén van a következő. Az unokáját

vitte reggel az óvodába és azon a környéken két oldalról állnak az autók, parkoló nincs, a
gyermekek elszaladnak az anyukától ez nem biztonságos. Nincsen járda sem, tehát megoldás

kellene. Van egy leválasztó rész, és ott egy járdát ki lehetne alakítani. A parkolással is gond

van, ezt szeretné, ha orvosolnák.

3. A Csallóközi utcának az eleje tele van kátyúval. A gyermekek az iskolából kerékpárral

mennek haza, és ebben az utcában nagy veszély leselkedik rájuk. A Sacifer Kft. és a Békés

Drén Kft.-nek az ügyvezetőivel beszélni kellene, hogy hogyan lehetne megszélesíteni a
kövesutat. Vagy meg kellene csinálni ajárdát, hogy ott is tudjanak közlekedni.

4. A Tárház utcáról kijövő kamionok az ott lévő járda lapokat föltolták. Nem lehet rajta

közlekedni. Ezzel az útszakasszal is jó lenne, ha valamit kezdenének, mert a fiatalokra és
idősekre egyaránt veszélyes.



Interpellációs válasz Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének
2023. június 29-i ülésére

Válaszok:

1 . A kérdéskör volumene miatt külön előterjesztés készült erről a tárgykör szerint illetékes

Humán és Szociális Bizottság ülésére, HB Ny/2. számon.

2. Az intézmények területén kiépített parkolók vannak, melyet használhatnak a szülők. A

járda építése a költségvetési lehetőségek fhggvényében valósulhat meg.

3. A Békési Városfejlesztési és Szolgáltató Kft-nek kiírtuk a kátyúzási munka elvégzését.

Az útburkolat megfelelő szélességű, már szélesítettünk rajta, csak sajnos elöregedett a burkolat.

A meglévő járdát nem használják a gyalogosok, azt folyamatosan benövi a fű, a gaz.

4. A kárt okozó járműveknek kellene rendbe tenni a letaposott járdát, az érintett

vállalkozásokat megkeressük a probléma miatt.

Kérem válaszaim elfogadását.

Békés, 2023. június 23.
Kálmán Tibor
polgármester



Interpellációs válasz Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének

2023. június 29-i ülésére

Sorszám. Tárgy.

Mucsi András

3T/23 .
interpellációs válasz

Döntéshozatal módja:

Egyszerű többség

Tárgyalás módja. Előkészítette:

Nyílt ülés Gál András osztályvezető, Műszaki
Osztály

Tisztelt Képviselő Úr!

Interpellációs kérdések:

1 . Kérte a Jámbor utcai hídnak a környékének a rendbetételét, mert most már ránő a

vegetáció az úttestre.

2. Kispince utca 3 1-33. szám előtt van egy elég terjedelmes kátyú, nem lehet kikerülni

autóval sem.

3. Aki a Földvár bölcsődéből hajt ki, meg a Református Óvodából, jobb kéz felől egy fa

ránőtt a hídra. Tehát nem lehet belátni, aki a Fábián utca felől érkezik, nagyon ki kell menni az

úttestre ahhoz, és az meg balesetveszélyes. Téli időszakban nincs gond, mert belátható, de

ilyenkor veszélyes.

Válaszok:

Az interpellációs kérdéseiben leírt valamermyi munka elvégzését kiírtuk a Békési

Városfejlesztési és Szolgáltató NKft-nek, amelyeket hamarosan elvégeznek.

Kérem válaszom elfogadását.

Békés, 2023. június 23.

Kálmán Tibor
polgármester


